

Title (en)

GAS-OPERATED HAIR CARE APPLIANCE WITH AT LEAST TWO VAPORIZERS.

Title (de)

GASBETRIEBENES HAARPFLEGEGERÄT MIT WENIGSTENS ZWEI VERDAMPFERN.

Title (fr)

APPAREIL DE SOINS CAPILLAIRES A GAZ POSSEDEANT AU MOINS DEUX VAPORISATEURS.

Publication

EP 0517703 A1 19921216 (DE)

Application

EP 91901283 A 19901219

Priority

- DE 4006135 A 19900227
- EP 9002241 W 19901219

Abstract (en)

[origin: WO9112746A1] A gas-operated consumer appliance has a container (1) for liquefied gas which is fed in a gaseous phase through an intermediate container (3) to a heater by means of at least two vaporizers (2, 5). The burner is therefore rapidly supplied with much more fuel in the heating phase than in the stationary phase; as a result, the heating phase is shortened.

Abstract (fr)

Appareil à gaz à usage personnel équipé d'un récipient (1) recevant un gaz liquéfié amené, à un dispositif de chauffage, en phase gazeuse au moyen d'au moins deux vaporisateurs (2, 5) en intercalant un récipient intermédiaire (3). De cette façon, une quantité élevée de combustible est mise à disposition du brûleur pendant la phase de mise en température en un temps très court par rapport à la phase stationnaire et, de ce fait, la phase de mise en température est réduite.

IPC 1-7

A45D 1/02

IPC 8 full level

A45D 1/02 (2006.01)

CPC (source: EP)

A45D 1/02 (2013.01)

Citation (search report)

See references of WO 9112746A1

Designated contracting state (EPC)

AT BE CH DE FR GB LI

DOCDB simple family (publication)

WO 9112746 A1 19910905; AT E112942 T1 19941115; DE 4006135 A1 19910905; DE 4006135 C2 19911212; DE 59007529 D1 19941124;
EP 0517703 A1 19921216; EP 0517703 B1 19941019

DOCDB simple family (application)

EP 9002241 W 19901219; AT 91901283 T 19901219; DE 4006135 A 19900227; DE 59007529 T 19901219; EP 91901283 A 19901219